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Interpellation till Matthias Lindow, ordförande i Kultur- och Fritidsnämnden 

Engelska skolan och idrottsplatsen 

Tidigare har alliansen meddelat att Engelska skolan ska starta verksamhet i Österåker. Någon 
antagen plan för detta verkar inte finnas. År 2020 är det angivna året då verksamheten skulle vara 
igång. 
Men avtalet mellan Engelska skolan, byggaren och kommunen är inte undertecknat och detaljplanen 
långt ifrån klar. Detta gör att 2020 syns mer visionärt än att en skola är igång. 
I samband med att Engelska skolan skulle etableras skulle också idrottsplatsområdet vid Kungsängen 
rustas upp och utvecklas. En upprustning som många invånare och idrottsföreningar länge väntat på. 

Matthias Lindow (L) ordförande i Kultur- och fritidsnämnden, min fråga till dig är; 

Är idrottsplatsområdets upprustning kopplat till Engelska skolans etablering eller är den frågan 
fristående från detta? 

Jag önskar ett klarläggande om denna fråga samt när idrottsplatsområdets upprustning börjar och 
kan tänkas vara klart. 

För Socialdemokraterna 

Anders Pettersson 


